
 1 

Z A P I S N I K  
s 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

održane 14. listopada 2010. godine u Velikoj vijećnici Grada Delnica 
s početkom u 14,00 sati 

 

 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mladen Mauhar, Alen Janjušević, Ljubica Vujnović, Josip 
Gašparac, Jadranka Kruljac, Josip Horvat, Franjo Jakovac, Arijana Šercer, Tomo Vučić, Ivica Briški, 
Jelena Pavić Mamula, Tomislav Kezele, Miroslav Mihelčić i Gordana Savić. 

Izostanak je ispričao vijećnik Robert Abramović 
Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: gradonačelnik Marijan Pleše, zamjenica 

gradonačelnika Maja Kezele, Gordana Piskač, pročelnica JUO, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 
Delnice Nikola Muvrin, Željko Sokol i Ante Jakovljević – predstavnici HNK „Goranin“, Livio Andlar 
i Šime Jaška – predstavnici vatrogasaca Delnica, Branimir Tomljanović, direktor Sektora nekretnine 
Autotransa, Zdravko Kostić, direktor Ri-trend Rijeka, gospođa Mulc, građanka Grada Delnica, te 
djelatnici Jedinstvenog upravnog odjela Ilija Kezele i Klaudija Kozelički. 

Sjednici prisustvuju novinari Radija „Gorski kotar“, Radija „Rijeka“ i Novog lista. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Mladen Mauhar pozdravio je sve prisutne. Konstatira da je 

prisutno 14 vijećnika i postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća predložio je izmjenu redoslijeda točaka dnevnog reda 

predloženog u pozivu za sjednicu obzirom da ima dosta prijavljenih za vijećnička pitanja te bi se ta 
točka razmatrala na kraju, a informacija vezana uz HNK „Goranin“ bila bi 4. po redu jer se do tada 
očekuje dolazak gospodina Šimatića na sjednicu. Predsjednik stoga predlaže sljedeći 

 
DNEVNI RED 
1. Autobusni kolodvor Delnice, informacija 
2. Izgradnja Senior parka Delnice (Lučice), informacija 
3. Odluka o zahtjevu DVD-a Delnice 
4. HNK „Goranin“ Delnice, informacija 
5. Vijećnička pitanja 

 
Josip Horvat – u prijedlogu ovog dnevnog reda nisu spomenuta dva zapisnika sa proteklih 

sjednica. Hoćemo li sad ili kasnije raspravljati o njima. Predsjednik navodi da se, prema Poslovniku, 
nakon dnevnog reda raspravlja o zapisnicima. 

Dnevni red je prihvaćen s 13 glasova za i 1 glasom protiv jer je vijećnik Briški protiv toga da 
se vijećnička pitanja stave kao posljednja točka jer bi bilo dobro da i šira javnost bude upoznata sa 
temama o kojima će se govoriti. Predsjednik Mauhar navodi da je sjednica javna i da svi današnji gosti 
mogu, ukoliko to žele, nakon svojih točaka ostati na sjednici. 

 
Predsjednik navodi da su dobiveni zapisnici s prošle, te sa svečane sjednice.  
Alen Janjušević – Klub vijećnika SDP-a ima nekoliko ozbiljnih primjedbi na oba zapisnika. 

Naime, nije točna niti temeljena tvrdnja iz zapisnika sa svečane sjednice „obzirom na karakter svečane 
sjednice, na kojoj se ne donose nikakvi akti, nije bilo nužno i uobičajeno evidentirati nazočnost…. 
Zakonom ni Poslovnikom nije uređen institut Svečane sjednice koja bi se trebala razlikovati od bilo 
koje druge sjednice, proceduralne norme nisu ispoštovane, samovoljno se stvara zakon. Znači li to da 
se niti na tematskim sjednicama na kojima se ne donose odluke također ne treba utvrditi kvorum. To je 
vaninstitucijalno stvaranje normi i predstavlja nasilje nad vladavinom prava, pravnom državom. 
Kvorum se dakle ne može utvrđivati prema viđenju nego se zapisnički treba utvrditi nazočnost – npr. 
Herman Sušnik i njegov govor nisu spomenuti. Netočno je da je sjednicu otvorio predsjednik jer 
njome nije ni predsjedavao. Sjednicu je vodila novinarka Slavica Kljajić. Uz to nije utvrđen kvorum 
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nego se konstatira da je postojao, zapisnički nije utvrđen niti dnevni red niti da je dana rasprava ni 
usvajanje. 

U zapisniku sa 11. sjednice predsjednik Gradskog vijeća tvrdi da je napravljen zapisnik sa 
Svečane sjednice, a nešto kasnije kaže da sa te sjednice nisu dobili zapisnik jer je Klaudija Kozelički 
bila bolesna. Logikom to znači da je za elektronsku izradu zapisnika potrebno 110 dana – Mladen 
Mauhar prekida vijećnika, upućuje ga na  Poslovnik i moli da kratko i jasno kaže sa čime se ne slaže. 
U raspravu se nadovezala i vijećnica Gordana Savić smatrajući da djelatnica JUO nije bila na 
bolovanju u vrijeme slanja materijala nego u vrijeme održavanja sjednice što predsjednik Vijeća 
negira. Josip Horvat prisjeća vijećnike da je na prošloj sjednici bila dovedena u pitanje regulacija 
ovoga Vijeća koje nije održalo sjednicu 110 dana. Smatra da je zapisnik sa Svečane sjednice napisan 
naknadno i to iz razloga što je SDP podnio zahtjev Ministarstvu i nadređenim organima za ocjenu 
ustavnosti. U Zapisniku nije naveden Herman Sušnik, nije navedena normalna procedura prisutnih, no 
i sve bi to bilo u redu da nije bilo roka od 110 dana i baš radi toga je zapisnik pisan kako bi se  
ozakonila određena stvar. Mladen Mauhar oduzeo je riječ vijećniku Horvatu. Pojasnio je da se Vijeća 
raspušta ako u roku od 3 mjeseca ne donese odluke, a nadležno Ministarstvo donijet će odluku o tome.  

Predsjednik daje na glasovanje zapisnik nakon čega konstatira da je isti prihvaćen s 8 glasova 
za i 6 glasova protiv. 

 
 

Točka 1. 
Materijal za ovu točku dostavljen je uz saziv. 
Predsjednik Gradskog vijeća pozdravlja goste te navodi da je ovo pravi korak da se dozna sve 

ono što nas muči i o čemu se govori kako bi se i građani koji svakodnevno konzumiraju potrebe 
lokalnog prijevoza na području Grada Delnica upoznali sa stvarnom situacijom. 

 
Gordana Savić prekinula je predsjednika rekavši da nije dao na glasovanje zapisnik sa 

Svečane sjednice, nadovezao se vijećnik Briški napomenuvši da je on za zapisnik sa 11. sjednice ali da 
nije za zapisnik sa Svečane sjednice. Predsjednik daje na glasanje zapisnik sa Svečane sjednice. 
Nakon glasovanja konstatira da je zapisnik s 9 glasova za i 5 glasova protiv usvojen. 

     
 Branimir Tomljanović, predstavnik Autotransa, - ovdje sam da razjasnimo eventualne 
nesuglasice ili priče koje smo čuli da postoje. Naime, izgradnjom punog profila autoceste došlo je do 
pada javnog prijevoza putnika u javnom prijevozu i velik dio autobusa je zaobišao Delnice pa je 
ovakav kolodvor postao predimenzioniran. Također, napravljen je prije 30 godina i došlo je do 
devastacije a za sanaciju potrebna su značajna financijska sredstva. Uprava Autotransa donijela je 
odluku da na neki način razriješi taj problem. Obzirom da smo u kontaktima s poslovnim partnerima 
dobili ponudu da bi na tom prostoru bilo zainteresiranih za izgradnju objekata druge namjene mi smo 
raspisali natječaj i javila su se dva zainteresirana subjekta. Jedan iz Delnica drugi iz Zagreba. Mi smo 
naš prostor prodali, izvijestili smo o tome gradonačelnika, rekli smo naše namjere da se tu izgradi 
trgovački centar i naglasili da Autotrans ne želi izići iz Delnica. Izgradit ćemo kolodvor koji će 
zadovoljavati sadašnje potrebe redovnih linija u javnom linijskom prijevozu i svih potrebnih poslovnih 
prostora koji su nužni da bi kolodvor imao status autobusnog kolodvora. U razgovorima s Gradskom 
upravom pokušavamo pronaći najpovoljniju lokaciju. Predlažemo da to bude u neposrednoj blizini 
sadašnjeg kolodvora jer su ljudi na to navikli, iza servisa guma na cca 2000 m2 što je dovoljno. Ovime 
Grad Delnice dobiva određeni pomak a to je trgovački centar što znači novu ponudu i nova radna 
mjesta, dobiva se novi autobusni kolodvor sa svim popratnim sadržajima. Također navodi da ovaj 
kolodvor nema status kolodvora nego status stajališta. 
 Alen Janjušević – postavio bi pitanje gradonačelniku, no predsjednik ga upućuje da se 
gradonačelniku pitanja postavljaju pod točkom vijećničkih pitanja. Ovdje je gospodin Tomljanović i 
njemu se upućuju pitanja. 
 Alen Janjušević navodi da je gradonačelnik odgovoran za sva ta pitanja, za buduće rješavanje 
kolodvora, lokacije, problema trgovačkih centara i slično, nije za to odgovoran gospodin Tomljanović, 
oni su prodali Autobusni kolodvor i to je gotovo.Tomljanovć navodi da će sadašnji kolodvor ostati u 
funkciji dok se ne izgradi novi. Alen Janjušević navodi da mu je drago što će Autotrans ostati u Gradu 
Delnicama. Obzirom se ne mogu obratiti Gradonačelniku obratit ću se gospodinu Tomljanoviću. 
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Planira se izgraditi trgovački centar. Jedan drugi dio Delnica također je prodan Konzumu i tamo je 
plan napraviti trgovački centar. Možda znate hoće li se na toj drugoj lokaciji izgraditi trgovački centar 
i imat ćemo tada dva centra. Gospodin Tomljanović – što se tiče trgovačkog centra doći će do izmjena 
i dopuna UPU-a. Kompletna problematika će opet doći na Vijeće koje će se složiti ili se neće složiti s 
time.  
 Alen Janjušević – temeljni problem je što smo orijentirani isključivo na trgovinu i na 
trgovačke lance. Pita, što mislite kako će biti našim obrtnicima koji žive od toga – npr. Valentin, kako 
će ti ljudi kad dobiju dva konkurentna lanca na malom području preživjeti. Ima li tu logike. Gospodin 
Tomljanović – funkcioniramo na tržišnoj ekonomiji koja baš nije spojiva s logikom. Činjenica je da se 
to neće izbjeći, npr. Gospić ima 5 trgovačkih centara, nisu to mogli izbjeći, no povećana je ponuda, 
zaposleno je drugih 20 na uštrb možda 3 zaposlena. 
 Mladen Mauhar – lanac neće uništiti sve u Delnicama. Konzum zasigurno neće biti na 
prostoru Autotransa. Zamolio je gradonačelnika da da objašnjenje. 
 Gradonačelnik – odluku donosi Gradsko vijeće, Vi ćete to odlučiti i o tome raspraviti. Rekli 
smo da nas štiti prostorno-planska dokumentacija, autobusna stanica ostaje tamo i imamo još i treći 
centar koji je zainteresiran za prostor „lopate“. Možemo li reći da zabranjujemo izgradnju tri centra u 
Delnicama. Ne znam što će se desiti. Da li će se i kako odraziti na lokalne trgovce vjerojatno da jer ti 
lanci nude sve. Odabir je ljudi koji kupuju.  
 Mladen Mauhar – šteta što ovdje nemamo nikog ispred potrošača da vidimo što oni misle. 
Svaki drugi ili treći Goranin veću kupnju obavlja u Rijeci ili u Zagrebu i samo će Goranima biti 
ponuđen bolji asortiman onoga što žele kupiti. Npr. Gospić i Kočevje imaju po 5 centara. 
 Gordana Savić – nemam ništa protiv da se otvaraju novi centri nego me zabrinjavaju promjene 
planova za nečije interese. Neka autobusni kolodvor bude tu a neka se trgovački centar radi u 
poslovnim zonama. Prema Srednjoj školi planiralo se parkiralište. Zašto mijenjamo planove. U drugim 
mjestima veličine Delnica trgovački centri su u poslovnim zonama. Novac se može namaknuti 
kvalitetnim najmom prostora. Činjenica je da je neiskorišten ali kvalitetnim gospodarenjem može se 
urediti. Ovaj kolodvor je značajan za sva okolna mjesta ne samo za Delnice.  
 Branimir Tomljanović – autobusni kolodvor je komunalni objekt, mi odustajemo od toga jer 
nam se to ne isplati. Ostat će građevina koja vam ne bi bila na korist ovakva kakva je. No, sve će to 
vijećnici raspraviti i odlučiti o tome.  
 Josip Horvat se zahvalio gospodinu Tomljanoviću na korektnoj informaciji. Iz ovog konteksta 
izbaciti ću Autotrans i govoriti ću o Delnicama,  kolodvoru i lokaciji. To je promjena Prostornog plana 
gdje se događa jedna bitna stvar, mora proći određenu proceduru i danas ne možemo razgovarati o bilo 
kakvom centru. Tek kad budemo govorili o planu otvoriti ćemo pitanje o kojem danas govorimo, da li 
nam treba ili ne, da li je prava lokacija ili ne. Smatram da sadašnja lokacija autobusnog kolodvora ne 
može biti tu zbog interesa novih vlasnika, no bez obzira na sve, njihovi interesi moraju biti u skladu sa 
Planom. Za sada prihvaćam ovu informaciju i tražim da se odmah krene u drugu informaciju vezanu 
uz promjenu plana. 
 Branimir Tomljanović – ovo se može riješiti izmjenama i dopunama, napravi se Idejno 
rješenje koje će se putem uredbi uputiti na izmjene i dopune. Prostorni plan neće trebati mijenjati. 
 Miroslav Mihelčić – nemamo se pravo dirati u nečije vlasništvo, ovaj autobusni kolodvor ima 
povjesni značaj. Slažem se da trgovački centri trebaju biti negdje drugdje a ne u središtu grada. No, 
trgovački centri će se otvarati jer imaju novac i na to ne možemo utjecati. No, sve će doći pred nas i mi 
ćemo o tome glasovati i trebat će nas dobro uvjeriti u nešto drugo. 
 Franjo Jakovac – znači izmjenom i dopunom UPU-a može se tek govoriti o novoj lokaciji 
autobusnog kolodvora. Zamolio je da pojasni koje će sve sadržaje imati novi kolodvor, što će 
zadovoljit od tih uvjeta novi kolodvor a koje stari više nema. Zna li se koji je to lanac koji namjerava 
doći. 
 Branimir Tomljenović – ovo će biti na 2000 kvadrata znači u manjem obimu a funkcija će 
ostati ista čak i kvalitetnija. Prostor koji će opsluživati kolodvor imat će 180 kvadrata. Ovo je 
predimenzionirani kolodvor za ove potrebe. Sadržaji koji će biti zadovoljavaju kriterije za dobivanje 
statusa kolodvora što znači i kafić, prostor za prodaju slastica, bankomat i sl. Tko će od centara 
prihvatiti ovu cijenu znati ćemo drugi tjedan. 
 Ivica Briški – shvaćam da ste predimenzionirani i da idete u manji i moderniji prostor. 
Objasnio je primjer Austrije gdje je zabranjena izgradnja velikih centara koji su smješteni na periferiju 
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jer su time gradovi izgubili dušu. Osim toga, prostor koji se spominje je privatni prostor – da li se zna 
mišljenje vlasnika? Tržišna utakmica je tu, no treba ustrajati na tome da trgovački centri ne unište 
dušu našega mjesta. Kao primjerenu lokaciju za centre spomenuo je „Rusove dolce“. 
 Branimir Tomljanović – teško je govoriti o emocijama ali novi kolodvor će biti u sklopu 
arhitekture koja zadovoljava ovo podneblje. 
 Gordana Savić pita da li se zna koja je dnevna frekvencija djece ili putnika – koji su to 
troškovi  koje terete JLS vezani za frekvenciju putnika? Gospodin Tomljanović navodi da nije 
ovlašten za davanje takvih odgovora. Gordana Savić pita isto pitanje nekoga iz grada. Gradonačelnik 
navodi da je lani bilo plaćeno 20-ak prijevoza po socijalnom ili nekom drugom programu. 
 Josip Horvat – osim ulaza i izlaza autobusa kako je sve drugo riješeno? Zaleđe tog prostora 
čini povećanje prostora. Peron traži dodatne napore pogotovo radi zimskih uvjeta. Meni u toj ideji 
nešto nije u redu. Bez obzira na tradiciju i na emocije lokacija je izvanredna, škola je tu, a sva rješenja 
su dodatni problem u prostoru i htio bih vidjeti jedno takvo rješenje.  
 Branimir Tomljanović – novi će kolodvor što se sigurnosti tiče biti bolji nego ovaj sadašnji. 
Mi smo puno novaca potrošili na sanaciju sadašnjeg prostora. Međutim naišli smo na poslovnog 
partnera koji bi ušao u takvo nešto i to lakše nego naša firma. Nakon svih nastojanja da nešto probamo 
promijeniti nismo uspjeli. Ovo je bilo jedino rješenje. 
 Mladen Mauhar – dobro je da iz prve ruke dobijemo informaciju a ona je takva kakva je. 
 Franjo Jakovac – koja je točna lokacija, da li cesta za školu ostaje. Obzirom na školu i dvoranu 
da li je sve u skladu sa zakonom. 
 Gradonačelnik navodi da se slaže sa puno današnjih komentara. Autobusni kolodvor je danas 
parkiralište za osobne automobile a ne za autobuse, na žalost. U prvim razgovorima tražili smo 
podzemne garaže ali to nije prošlo. Vidjet ćemo što će nuditi projekti. Ovo što smo vidjeli od 
Autotransa mislim da je lijepo, a da li je funkcionalan i da li sve pruža vidjet će se. 
 Gordana Savić predlaže da se kolodvor ostavi gdje je bio i da se sve drugo prilagodi tome. 
Postoje gradovi koji nisu micali glavni željeznički kolodvor a mi sad izmišljamo toplu vodu. Moramo 
ići na ruku građana prije svega. Mjesto se ne bi trebalo dirati. 
 Predsjednik zaključuje raspravu. Ukoliko bude potrebe bit ćemo slobodni pozvati nekoga iz 
Autotransa da pojasni i razjasni ako nešto bude trebalo i sve u interesu građana Grada Delnica. 
  
 

Točka 2. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Mladen Mauhar poziva gospodina Kostića da podnese informaciju. Obzirom da ne 
raspravljamo o lokaciji zamolio je vijećnika Ivicu Briškog da povuče amandman i on je to učinio. 
 Zdravko Kostić, direktor tvrtke Ri-trend Rijeka prezentirao je projekt Senior parka 
projekcijom. Ovo je program koji je nastao na životnim iskustvima i potrebama ove županije, a kroz 
slajdove će se vidjet da je to pokušaj rješavanja problematike osoba treće životne dobi ali ne na način 
privatnih domova nego na bazi motela koji bi se približio tim ljudima. Objasnio je lokaciju za koju 
smatra da je najpovoljnija iz puno razloga jer je cilj da boravak bude čim jeftiniji a da ljudi imaju sve 
što imaju u domovima te da plaćaju samo ono što koriste. Objasnio je stanje u domovima u PGŽ, listu 
čekanja, smjernice EU, nesrazmjer između potreba i postojećeg stanja, cijenu koja negdje doseže 
6.000 kuna. Ciljevi projekta su da se poboljšaju životni uvjeti tih osoba. Ljudi manje-više imaju 
nekretnine ali žive sami u velikom prostoru kojeg mogu nekome ostaviti, kupiti ovdje stan, ostaje im 
dio novaca,vlasništvo, bit će u svom okruženju, sretniji. Kroz tu kombinaciju omogućava se mladoj 
generaciji da zajednički riješe svoje probleme, a tu je i „Wustenrot“ stambena štedionica koja će pratiti 
projekt. Bitno je i to da na ovom kapacitetu se otvara 40 – 70 radnih mjesta što će ovisiti o broju osoba 
kojima je potrebna njega. Nadalje, ovdje je GP Goranin i bilo bi dobro da oni rade taj posao što je još 
jedna korist za ovaj kraj. Sljedeće je što konfiguracija terena omogućava da se uz malu investiciju 
napravi uređaj za pročišćavanje koji bi bio dostatan i za industrijsku zonu i za sadašnje naselje Lučice. 
Obzirom da je zemljište gradsko projekt se može vrlo brzo realizirati. Dio će se riješiti detaljnim 
planom, znači opet će doći na ovo Vijeće. Zahvalio je gradonačelniku i djelatnicima JUO na velikoj 
pomoći pri realizaciji programa. Dva bolnička lifta, hodnici i objekt je prilagođen pravilniku doma. 
Stambene jedinice su 1/1 koje se bez problema mogu pretvoriti u jednu smještajnu jedinicu za dvije 
nepokretne osobe. Da bi se dobila čim manja cijena predlažemo da jedan dio prostora koji je gradski 
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postane javno parkiralište. U prizemlju je restoran, trgovina, ambulanta i slični uslužni sadržaji. Cijela 
investicija je procijenjena na nešto više od 8 milijuna. Napravljena je ponuda odnosno kalkulacija 
Goran-a Delnice za ovu lokaciju. Projekt će se financirati – stambeni dio preko stambene štedionice a 
kroz izgradnju poslovnih i uslužnih prostora koristit će se kredit banke. Traži se sufinanciranje 
Županije a možda se uspije doći i do državnih sredstava. Uvjet za Grad Delnice, jer se otvaraju nova 
radna mjesta, je da Grad uđe sa zemljištem i komunalnom infrastrukturom što bi bilo nešto ispod 2 % 
ukupne vrijednosti investicije. Uloga Grada Delnica je da se osiguraju uvjeti za realizaciju objekta s 
time da cijena bude čim niža, nadzor nad realizacijom cijelog projekta, permanentni uvjeti za nadzor 
centra.  
 Predsjednik otvara raspravu vezanu uz prezentaciju o Senior parku. 
 Jadranka Kruljac pozdravlja projekt i navodi da je potrebno našem gradu da što prije krene u 
to na zadovoljstvo svih korisnika i nas koji ciljamo na radna mjesta, rješavanje socijalnih problema  i 
slično. Kroz sadržaje je vidljivo da su sadržaji zadovoljavajući, standardi su europski. Cijena od 1545 
eura čini se prihvatljiva. Broj osoba koje bi se zaposlile također je zadovoljavajući. Zatražila je 
pojašnjenje stambene štedionice i financiranja. Gospodin Kostić objasnio je da će se na ovaj način 
postaviti koncept koji ima realnu mogućnost zaživjeti. Ova štedionica „Wustenro“ dala je najbolje 
uvjete, najpovoljnije kredite čak i od 2,99 i zato smo sklopili ugovor sa njima. Ukoliko se projekt 
prihvati intencija nam je da napravimo veliku tiskovnu konferenciju sa direktorom štedionice i da 
projekt objavimo, zatim ćemo u svakom naselju održati sastanak sa ljudima. Ako se Vijeće ne složi sa 
lokacijom onda ni ova cijena više neće biti takva. 
 Gordana Savić pozdravlja ideju koja je dobra i ovo je potrebno ovome kraju. Skeptična sam 
što se tiče poslova Grada jer smo nailazili na probleme da se nije odrađivalo ono  što se trebalo. Grad 
će biti suosnivač i zanima me kako će se kontrolirati poslovi koje će odrađivati Grad Delnice. 
Gospodin Kostić navodi da ono što odrađuje Grad biti će na sjednicama Vijeća i od toga veće kontrole 
nema. Apolitičan sam totalno i cilj mi je da projekt bude realiziran. Ako nema dobre volje, zahvalit ću 
Vam se.  
 Miroslav Mihelčić navodi da cijena nije baš malena kao što je rečeno. Da li se kroz tu cijenu 
plaća kvadrat restorana, ambulante i sl. Gospodin Kostić navodi da je ovoje u ovom trenutku realna 
cijena. Ukupna površina je podijeljena s površinama stanova i to je 0,71, a za donje prostore cjena je 
formirana na bazi da bude pretopljena u opremu. Stoga želimo ući u program Županije koja je prisutna 
na Kantridi, Voloskom. Istakao je prednost Delnica radi dodatnih sadržaja – bazen, dvorana, mogu se 
koristiti usluge udruga, može se koristiti društveno koristan rad što rasterećuje ljude kad treba nekog 
nemoćnog prošetati. Intencija je da izgradnja ide odjednom, a građevinska dozvola ide prema tri faze 
koje se mogu odjednom graditi.  
 Ivica Briški pozdravlja ideju i cilj projekta. Pozitivne strane Lučica su komoditet lokacije, 
klima je povoljnija nego u Delnicama, tu je poticaj razvoju urbanizacije Lučica, međutim negativno je 
to što je tamo poslovna zona, nedostatak pratećih urbanih sadržaja koje imaju Delnice. Kako očitovati 
interes? Gospodin Kostić navodi da, da bi se krenulo u priču, potrebno je zatvoriti objekt A. Ne treba 
zanemariti interes Rijeke i Zagreba uz određeni broj domaćih ljudi koji će koristiti ove usluge. Ivica 
Briški predložio je lokaciju V1, vojni objekt koja bi bila idealna lokacija. Naime, svaka delnička 
lokacija za njega je prednost u odnosu na Lučice. Gospodin Kostić navodi da niti jedna lokacija koja 
ne bude gradska jednostavno ne dolazi u obzir obzirom na primjer u Čavlima. 
 Josip Horvat pozdravlja ideju. Slična ideja postojala je 80-ih godina i to na prostoru „rusovih 
dolaca“,  međutim nije se mogla realizirati, interesantno je da su ideje jako slične. Ova tema i problem 
gledam kompleksnije. Grad mora zadovoljiti interes jer samo sa građanima Delnica program ne 
možemo realizirati. Bilo bi dobro da preko određenih službi dođemo do stvarnih podataka potreba. 15 
% stanovništva ima iznad 65 godina na području Grada Delnica, statistički gledano. Svi oni nisu 
kandidati a postaje i alternativni smještaji. Trebalo bi, u cilju animiranja građana, već sada napraviti 
anketu interesa jer je ovo krupna i socijalna investicija, da vidimo kako građani reagiraju na ideju. 
Trebali bi na Vijeću imati prezentirani oblik zbrinjavanja kompletne populacija koja spada u tih 15 %. 
Izgradnja od Grada traži žrtvu koja se očituje u infrastrukturi koja ima svoju cijenu. Preko toga 
dolazimo do lokacije. Lučice su opterećene sa nekoliko negativnosti – sastav i struktura Lučica vezano 
uz poslovne zone a ovo je ipak neki drugačiji objekt. Sama šuma i sam okoliš i krajobraz nije dovoljan 
da bi kompenzirao negativne stvari – dislokacija od centra Delnica koja je bitna za tu populaciju. 
Blizina jednog školskog centra za te ljude u psihološkom smislu puno znači. Sve infrastrukturne stvari 
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vezane uz promet bitne su za te ljude a u Lučicama ih nema, a ti ljudi kad izađu iz objekta moraju se 
naći u okruženju koje im je prihvatljivo a to imaju Delnice, to je delnički park. Ako se odlučimo da 
Radočaj selimo u Delnice normalnije bi bilo da korisnike ovog prostora stavimo u centar zbivanja i da 
oni budu u Delnicama. Lokacija mora biti u Delnicama. Također, svaki objekt sa više od dvije etaže 
nije primjeren ovoj populaciji. Gospodin Kostić naveo je primjer takvog doma u Beču sa katnom 
konstrukcijom. Uređaj za pročišćavanje i infrastruktura u ovoj jediničnoj cijeni su sadržani, a teren u 
Lučicama je daleko najpovoljniji od svih koji su obiđeni, najbrže se može dogoditi realizacija i 
riješeno je vlasništvo. Vijeće neka odluči ali ja nikako ne želim u bilo kakve poslove vezane s 
privatnim vlasništvom. Josip Horvat pita, kao lokacija, što misli što ima bolju prednost Delice ili 
Lučice. Gospodin Kostić odgovorio je da su to sigurno Lučice. Josip Horvat – znamo kakav će biti 
interes domaćih ljudi, što bi za te ljude bilo atraktivnije – kupiti prostor u Delnicama ili Lučicama? 
Gospodin Kostić – da li je pojam da mogu ponuditi negdje nekome ili da ne mogu ništa ponuditi. Ja 
ovdje vidim mogućnosti. 
 Alen Janjušević – Prevelikog interesa od strane umirovljenika s našeg područja mislim da baš 
i neće biti obzirom na uvjete. Interes je da se stanovi prodaju, a pogotovo ako se kupe u gotovini. Pita, 
kako ćemo se boriti protiv dijela slobode korištenja prava vlasništva. Gospodin Kostić navodi da 
postoje kupoprodajni ugovori kojima će se to rješavati, mogu se stanovi iznajmljivati ali to mora biti 
uvjetovano. Pravo prvootkupa će biti ugrađeno u ugovor. 
 Alen Janjušević – institut kupoprodaje nekretnine je vrlo klizak teren kada je riječ o pravu 
vlasništva. Može se dogoditi da dođe veliki poduzetnik i uzme 10 stanova. Kad je u pitanju privatni 
kapital budite uvjereni da nema tog kupoprodajnog ugovora koga će potpisati netko da sa svojim 
vlasništvom ne bude mogao slobodno raspolagati. Kakva je onda korist od toga ako je realno da se 
namjena može promijeniti a ne da Grad osnuje tvrtku, izgradi i daje u najam i na tome zarađuje. Po 
meni je to bolja zarada, bolji interes nego da se stanovi otkupe i da to ne bude Senior park nego nešto 
sasvim drugo. Gospodin Kostić navodi da će u ugovoru biti ugrađena klauzula prvenstva prvootkupa 
koji ima Senior park čiji je suosnivač Grad Delnice bez koga se ništa ne može napraviti. Alen 
Janjušević na vidi u tome interes Grada jer te stanove ne može kupiti po nižoj cijeni. Gospodin Kostić 
odgovara da se prvokup koristi po cijeni koja je postignuta na tržištu. 
 Gordana Savić pita koji su interesi Grada osim zapošljavanja a gospodin Kostić navodi da je 
to zapošljavanje i ako to nije dovoljno on se zahvaljuje. 
 Ljubica Vujnović podnijela je informaciju o strukturi staračkog domaćinstva na području 
Grada Delnica. Mi smo jedna od najstarijih županija, imamo 6.562 stanovnika 1068 starijih od 67 
godina od čega 508 staračkih domaćinstava. Ovaj objekt ću podržati jer je objekt naše budućnosti. 
 Više nije bilo prijavljenih za raspravu i predsjednik zaključuje raspravu. Gradsko vijeće 
prihvatilo je informaciju vezanu uz Senior park, a konkretna odluka donijet će se na jednom od idućih 
Gradskih vijeća. 
 
 

Točka 3. 
Materijal je dostavljen uz saziv kao i prijedlog Odluke. 
Predsjednik Vijeća pozdravio je predstavnike vatrogasaca i zamolio ih da podnesu 

informaciju. 
Šime Jaška – da bi društvo funkcioniralo mora imati dobro obučen kadar a time i dobru 

tehniku odnosno dobra sredstva za gašenje jer jedno bez drugoga ne može. Upravo zato se ulažu veliki 
napori u školovanju kadra, puno je tu odricanja, trenutno brojimo 133 člana a tu su stariji članovi i uz 
to mladež i djeca – 3 odjeljenja imamo pomlatka koji su garancija da će ova tradicija od 135. godina 
biti i dalje nastavljena. Društvom rukovodi Skupština, tu je Upravni odbor na čelu s predsjednikom te 
zapovjedništvo i Nadzorni odbor.  

Livio Andlar – vatrogasce Delnica čine DVD i JVP. Prezentirao je vijećnicima slajdove iz 
kojih je vidljiva djelatnost delničkih vatrogasaca a osvrnuo se i na sam početak i osnivanje vatrogastva 
u Delnicama. Obrazložio je potrebu nabave vatrogasnih vozila napomenuvši da Vatrogasna zajednica 
PGŽ ima praksu da s 200.000 financijski prati navalna vatrogasna vozila u sufinanciranju. Na kraju 
dolazi se do minusa od 400.000 kuna. To je velika realnost i sa jednim pravim poslovanjem i odnosom 
prema sredstvima, ne tražeći dodatna sredstva, nego preraspodjelu sredstava, možemo kroz 5 godina 
doći do tehnike potrebite za normalno poslovanje. Vijećnike je upoznao i sa svim aktivnostima i 
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radnjama koje obavljaju vatrogasci – od uređenja okoliša, prostora i sl, uvježbavanje, stjecanje 
kondicijske spremnosti, rad na tornju, održavanje vozila, korištenje teretane, rad na visini. Objasnio je 
i sve intervencije na kojima su vatrogasci sudjelovali, što na požarima, tehničkim intervencijama u 
prometu,  prilično zabrinjavajući broj vezan uz paljenje dimnjaka. Naveo je i sav vozni park kojim 
raspolažu a koji je potrebno nadopuniti i obnoviti.  

Mladen Mauhar pohvalio je prezentaciju koja je bila kratka i vrlo jasna. 
Alen Janjušević – vatrogasci su javna služba a iznos koji se dobiva iz proračuna smatra 

nedovoljnim, pogotovo što se novci troše na manje važne stvari. Predlaže da se iznos poveća kako bi 
se sva potrebna oprema mogla nabaviti. 

Jadranka Kruljac sugerirala je da bi bilo dobro da je ovako dobra prezentacija bila 
potkrijepljena financijskim izvješćem i financijskim planovima. Osvrnula se na opremu koju 
vatrogasci koriste zajedno te na sredstva predviđena u proračunu.  

Livio Andlar navodi da vatrogasci sudjeluju u razno-raznim prilikama i situacijama za koju je 
potreban i neki drugačiji dio opreme. 
 Na upit Miroslava Mihelčića koliko je bilo ponuda - 1.700.000 + PDV da li je jedna ponuda ili 
ih je bilo više odgovorio je g.Andlar koji navodi da je ponuda bilo više a ova je najpovoljnija. 

 Ivica Briški treba održati nivo i ne smije se zaostati u tehnici. Imamo u Gradu nekoliko 
pozicija s radioaktivnim momentima koje treba detektirati, pohvala umrežavanju. 

 Gradonačelnik se osvrnuo na cifre koje se odnose na vatrogastvo. U proračunu imamo 
1.200.000 sredstava a prema novom Zakonu taj dio se umanjuje za decentralizirane funkcije, vlastite 
prihode i sl. i po novome bi planu za vatrogasce bila 351.000 kuna, a do lipnja trebali bi izdvajati 
864.000 kuna. To je ono što je rekao zakon.  

 Gordana Piskač navodi da je to 350.000 kuna a ako Vijeća kaže da je više onda će biti više. To 
je minimalna zakonska svota. 

 Franjo Jakovac dao je pohvale vatrogascima na svemu učinjenom i na uređenju svoga 
poslovnog prostora i okoliša. Nije upitno da li odobriti ili ne odobriti sredstva.  

 Mladen Mauhar zaključio je raspravu. Prije glasovanja o odluci koja je poslana u materijalima 
i prema kojoj GV daje suglasnost o zaduživanju DVD-a na rok od 3 godine kod ovlaštene institucije a 
sve u svrhu nabave navalnog vatrogasnog vozila. Grad će izdvajati iz sredstava Proračuna zakonom 
propisanu obavezu za potrebe redovnog funkcioniranja DVD-a Delnice. 

 Livio Andlar navodi da su to minimalna sredstva i u ovom su momentu iznenađujuće mala. 
Poslat ćemo financijski plan za DVD i nada se da ima mjesta da se taj dio poboljša. 

 Predsjednik daje na glasovanje Odluku o zahtjevu DVD-a Delnice te konstatira da je Gradsko 
vijeće jednoglasno (13 glasova za jer nema vijećnika Kezelea) usvojilo rečenu odluku. 

  

Točka 4. 

 Mladen Mauhar pozdravio je prisutne predstavnike HNK Goranin Delnice i zamolio da daju 
informaciju. 

Željko Sokol  - klub sjedeće godine slavi 80. obljetnicu, broji (bez veterana) 98 igrača, 
natječemo se u 4. nogometnoj ligi zapad, tijekom ove godine odigrano je 109 utakmica, registriranih. 
Tijekom jednog vikenda u prosjeku odigra se 7 utakmica. Seniora ima ukupno 18, juniora 20, pionira 
18, starijih morčića 9+5 novih, mlađih morčića 15. U seniorskom sastavu okosnicu čine igrači iz 
područja Grada Delnica i susjednih područja. Bitno je naglasiti da sve domaće igrače želimo zadržati, 
ali bilo je i napuštanja kluba. Zbog teke financijske situacije trenutno djeluju 2 trenera a za svaku 
kategoriju trebalo bi imati 2 trenera. Jedini profi-trener je gospodin Ante Jakovljević a tu je i Zoran 
Jovanovski trener sa A-licencom i oni vode brigu o svim uzrasnim kategorijama. Troškovi odigravanja 
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jedne utakmice su u prosjeku 2-3.000 kuna to su 3 naknade za 3 suca i advokata, službenog snimatelja 
utakmice. Osim domaćih utakmica trošak čini trošak prijevoza na gostovanje svih kategorija. Troškovi 
domaće utakmice mlađih kategorije je između 500 i 2.000 kuna. Svi troškovi moraju se odmah 
podnamiriti. U troškovima koje redovno podnosimo gradskim strukturama nisu tajna, imamo dvojno 
vođenje knjigovodstva odnosno imamo čovjeka koji to radi kao što to radi i „Runolist“. U klubu 
praktički radi 10-ak ljudi koji su angažirani svakodnevno 2-3 sata najmanje, od registracija, poziva, 
licenciranja do početka same utakmice. Novčana sredstva nam nisu redovno dospijevala i na put smo 
išli bez ijednog sendviča, soka – samo autobus što znači da su troškovi znatno smanjeni. 

Ante Jakovljević  navodi da se ovim načinom rada i ovim sredstvima više ne može dalje. Ovdje smo 
da probamo zajednički naći odgovore, pomoći NK Goranin u ovom rangu takmičenja i da vidimo što 
je to za budućnost i što će biti s tim klubom. Tu sam 7 godina, dosta se napravilo. Pokušavamo i 
borimo se svi zajedno da podignemo nivo još više ali u ovoj situaciji više nećemo moći. Proračun od 
600.000 kuna je smanjen kad ova liga košta 800.000 kuna. Ostali smo bez predsjednika prije 3 
mjeseca jer nije mogao biti na čelu kluba govori o ozbiljnosti situacije. Za Grad bi bilo pogubno da 
klub prestane s radom. Rečeno nam je da je Gradsko vijeće to koje koči NK Goranin. 

Jelena Pavić Mamula pita da li osim gradskog proračuna postoje neki drugi oblici financiranja kluba, 
da li ste imali drugih donacija, kucali na druga vrata jer sve mogućnosti treba iscrpiti maksimalno. Što 
je pokušano u tome smislu? Željko Sokol navodi da se dosta sponzora odazvalo i pomoglo i to su 
donacije uglavnom od 3-5.000 kuna što je išlo za kupovanje sportske opreme i lopti. Navodi da se 
igrači ne plaćaju nego dobivaju naknadu. Ove godine ukupno se dobilo oko 30.000 kuna sponzorstva. 
Ante Jakovljević nadodao je da se od Škole nogometa kupi članarina što je godišnje oko 44.000 kuna, 
a od ulaznica se prikupi svega oko 540 kuna (na prošloj utakmici) a inače se prikupi otprilike oko 
1000 kuna. 

Jadranka Kruljac – obzirom da se HNK Goranin našao na dnevnom redu ove sjednice smatram da je 
dokumentacija trebala biti sveobuhvatnija što znači da su vijećnici trebali dobiti više pokazatelja da bi 
mogli konkretno nešto dogovoriti. Izvukla sam kartice iz koje je vidljivo da su do kraja 9.mjeseca 
dobili 279.408 kuna + 50.000 kn za korištenje sportske dvorane. Transferima je dobiveno 235 tisuća, 
prijevoz za Sarajevo 10.000, Autorans oko 3.000 te račun za reprezentaciju 1000 kuna. Izdvojila je 
troškove po mjesecima. Pita, kad su Vaše sezone igranja i iz ovih papira koje smo dobili probala sam 
izračunati koliko košta jedna utakmica, međutim nisam došla do nikakvog realnog troška koji bi bio 
pokazatelj. Zanimaju me i dodatni prihodi, znam da je puno novaca išlo za plaće, za igrače koji su bili 
vanjski, liječnički pregledi i sl. Moramo odvagati težinu našeg delničkog nogometa. 

Ante Jakovljević naveo je da je klub aktivan 11 mjeseci, samo je jedan mjesec pauze godišnje. U 
nogometu postoji pripremni period a vijećnica je govorila samo o natjecateljskom periodu. Spomenut 
je autobus za Sarajevu jer su naše mlade ekipe otišle tamo, autobus je plaćen 10.000 a sad zamislite 
koliko tu još turnira ima. Što se tiče financiranja trenera moram reći da trener nema plaću 16.000 nego 
neto plaću 8.000 prema ugovoru s time da trener košta proračun s bruto iznosom od 6.250 kuna, a 
drugi dio se namakne od članarine od Škole nogometa. Po svim zakonima koji se tiču nogometa 
napravljen je ugovor koji je, na žalost, na štetu trenera a ne nogometnog kluba. Moram reći da pomoći 
i potpore na jedan način nemamo ni od koga. Nama trebaju financijska sredstva da možemo 
funkcionirati kako treba. 

Gordana Savić  nije zadovoljna izvješćem što se tiče financija. Ima puno djece uključene u nogomet i 
ljudi rade ali moramo se uklopiti u realnost Hrvatske. Kad je bio najveći proračun tada je nogomet 
dobivao 600.000 i sada bi trebalo dobiti oko 360.000. Naravno da novaca treba i vama i svima 
drugima ali to jednostavno nije moguće. Proračun je ove godine smanjen za cca 15 % i morate i vi 
očekivati da će to biti znatno manje. Kad bi bilo drugačije svima bi bilo lakše. 

Ante Jakovljević se slaže ali pita kako onda preživjeti. S tim novcima ne možemo nastaviti ligaško 
takmičenje.  
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Arijana Šercer navodi da bi bilo lakše da imamo prikazane troškove. Vidim da treneri puno rade s 
djecom i naravno da je to bolje nego da su u kafićima i nadam se da ćemo naći rješenje i da ćemo se 
dogovoriti jer svi želimo da klub ostane i dalje. Eto i vatrogasci su zatražili. U Plivačkom klubu 
povećali smo članarine, imam plivača i svugdje vozim i to o vlastitom trošku. 

Alen Janjušević navodi da smo mi Gorani dobri i radišni ali budemo teški i netko nam ne paše 
pogotovo ako je stran. Međutim, sve se razgovorom rješava. Smatram da ako želimo imati NK i 
trenera onda ga moraju i platiti a ako neće neka plaćaju nekoga tko je manje vrhunski trener. Kad vam 
kažu ljudi Gradsko vijeće vam ne da da napredujete to nije istina. Tehnički to ispada da je 
gradonačelnik taj koji izgrađuje proračun koji je politički dokument, daje ga na Vijeće i oporba ne 
odlučuje. Tehnički to znači da smo mi bili protiv toga da se vama smanje sredstva. No, što ako stvarno 
u Proračunu nema sredstava. Nadalje, znamo koliko je novaca utučeno u igralište. Navodno su prijave 
protiv nekih na Uskoku, pročelnica laže Grad i 3,5 milijuna kuna nema u Proračunu a da jesu možda bi 
i vi dobili svoj dio. Takvih primjera ima još. Problem je u gospodarenju novcem i upravljanju 
Gradom. Pitanje je gdje ćemo biti za nekoliko godina. U ovom se Gradu ne planira kako treba jer da se 
našao model financiranja sportskih udruga onda bi gospodin Morić opstao.  

Gordana Piskač navodi da se uporno ponavlja pogrešan iznos koštanja igrališta. Vijeće je dobilo 
detaljan iznos i mogli bi zapamtiti koliko igralište košta. 

Josip Horvat navodi da pričamo o nogometu. Imamo dosta udruga u Delnicama i svi ti sportaši su 
entuzijasti, međutim dolazimo do problema a to je da Grad ima ograničena sredstva. Već godinu dana 
tražimo da se napravi Zajednica sportova. Očito je da ne možemo imati baš sve to u Delnicama, treba 
reći da ima toliko novaca za sport, penzionere i slično i više se ne može. Ili svima skinuti 10-15 % što 
je najjednostavniji ali najbolniji rez ili reći idemo vidjeti što možemo održati i što ima nivo. U tom 
slučaju ne bi otpao nogomet, stolnotenisači, skijaši nego netko drugi. Uporno čekamo da dobijemo 
tako prezentiranu informaciju. Zamolio je predsjednika Vijeća i Gradonačelnika da se to konačno 
realizira. 

Mladen Mauhar – navodi da je zamjenica gradonačelnika sazvala sastanak za dan 18. listopada upravo 
vezano za tu temu. Čitavo vrijeme upravo se i inzistira na osnivanju Zajednice sportova. Određeni dio 
sredstava može se dobiti iz drugih izvora ali samo ako postoji Zajednica sportova. No, do tada i dok 
nema zajedničkog kriterija teško je dijeliti na način kako se do sada radilo. Do sad je uglavnom bio 
modus da je onaj tko je više stajao pred vratima gradonačelnika više i dobio.  

Ante Jakovljević – ne spašavaju nas trenutno nikakvi novci nego nas oni spašavaju da možemo 
normalno funkcionirati. Mi smo osuđeni na rang niže. Sve treba napraviti kako treba da svi imamo 
prostora za kvalitetno napredovanje. U Delnicama treba biti vrhunski sport, na većoj razini nego u 
ostalim područjima. 

Ljubica Vujnović slaže se ali da Grad financira sportove gdje su naša djeca. To je odgovor za 
stolnotenisački klub. Mi za takav sport nismo. Neka budete i u 5. ligi ali s našom djecom. 

Josip Horvat – tko je kriv da ste trenutno u toj situaciji. Grad koji vam nije dao određena sredstva i 
zato što nema Zajednicu. Ovdje vam je gradonačelnik i dogovarajte dok ne riješite. 

Franjo Jakovac navodi da ljudi ulažu nadljudske napore, rade blagdanima, nedjeljama i nije upitno da 
li su aktivni ili ne. Rukovodstvo kluba se angažira na sve strane da dobije bilo kakva financijska 
sredstva. Vidimo koliko je naših mladih u klub uključeno i moramo se potruditi da damo podršku i da 
se, ako je ikako moguće, dogovorimo da isplivaju iz krize. Trenutno su pred zidom obzirom na 
financijsku situaciju.  

Ivica Briški – sportska zajednica je parlament sporta i kulture. Ovo je trebalo proći Odbor za sport. 
Žao mi je što se ne zovu vijećnici na određene odbore da se na vijeće dođe spreman. Imali smo mali 
nogomet, bili visoko rangirani i ugasili smo priču jer nismo mogli raditi. Opet smo u politizaciji. Da 
smo prošli proceduru Odbora za sport tamo smo se trebali „ispreskakati“ dogovoriti. Programske 
težnje kluba, planovi, sadašnje stanje, bivše stanje, perspektiva se treba znati. Nadalje se osvrnuo na 
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sanaciju igrališta što neće proći bez odgovornosti. Kadrovska politika u sportu – ne možemo bazirati 
nogomet na vanjskim igračima jer to košta, očekivanja JLS – nikad nitko nije stavljao imperativ 
rezultata i ne trebamo biti robovi rezultata. Infrastruktura – imamo postojeći stadion koji je u teškoj 
grešci, moramo se opredijeliti i dovršiti tri nedovršene nogometne plohe. Pita, razmišlja se o 
privatizaciji kluba, kako raspodijeliti sredstva – da li po rezultatima što nije dobro već po masovnosti 
ili kvaliteti. 

Franjo Jakovac navodi da je prošli tjedan održan sastanak, kriterije napraviti nije lako. Bilo je 
prijedloga na temelju županijskih kriterija ili nekih drugih JLS, no teško je to poistovjetiti. 

Gordana Savić – na prošloj sjednici vrlo lako su se našla sredstva, uz protivljenje članova SDP-a, za 
povećanje naknada. Znači, uvijek se nađe nešto novaca. Mi smo bili protiv jer nema novaca ali članovi 
PGS-a i HDZ-a izglasali su odluku i naknade su se povećale. 

Alen Janjušević predlaže da naknade vratimo na stare i da razliku damo nogometašima, da si 
gradonačelnik smanji plaću 10 %, da dogradonačelnica siđe na volontersku naknadu. 

Jadranka Kruljac navodi da su tematske sjednice važne i zanimljive ali treba se pripremiti jedna 
adekvatna papirologija. Predlaže da predsjednik Vijeća sazove predsjednike odbora, sagledati rad 
predsjednika odbora, usmjeriti rad a Komisija za Statut bi se konačno trebala sazvati pa nam sjednice 
ne bi bile ovakve kakve jesu. Puno diskutiramo, puno govorimo, dajemo mišljenja ali u konačnosti na 
tematskoj sjednici trebamo imati kvalitetan zaključak.   

Mladen Mauhar – vi ste u 3. sazivu Vijeća i bili ste i u Poglavarstvu i čudi me kako ste zaboravili na 
što su sličile sjednice u ranijim mandatima. Također tematska sjednica nikad prije nije održana. Danas 
me želite učiti a nikada niste organizirali tematsku sjednicu. 

Josip Horvat složio se s vijećnicom Kruljac. Dobro je održati tematske sjednice i znam da je prva ali 
nisu baš dobro pripremljene od prve do zadnje teme. Osim toga reda na sjednici nema. Sjednicu treba 
dobro pripremiti i Grad i Gradske službe trebaju nam prezentirati sve ono što se tiče Grada.  

Arijana Šercer pita gradonačelnika što ćemo s NK i da li je to njima dovoljno. 

Gradonačelnik navodi da je u Proračunu 450.000 kuna predviđeno za NK Goranin, a predstavnici NK 
navode da će morati biti dovoljno. 

Tomo Vučić – za ovu točku nismo obili financijske analize. Planirali smo 450.000 do sada smo dali 
koliko smo dali. Da li možemo ispoštovati ta sredstva, a za sljedeću godinu treba dobro razmisliti kako 
dodijeliti sredstva. 

Željko Sokol – 140.000 kuna treba nam do kraja godine. Tu se moramo naći. Tada bi se pokrili. 

Mladen Mauhar zaključio je ovu točku dnevnog reda. 

 

Točka 5. 

Vijećnička pitanja 

Predsjednik poziva vijećnike da postave svoja vijećnička pitanja. 

1. Ljubica Vujnović pita dogradonačelnicu kada će biti konačno postavljene table „Grad 
prijatelj djece“ koje smo zaslužili prije dvije godine. Da li ima nade da će to biti uskoro. Maja Kezele 
odgovorila je da je jedna dobivena a jedna kupljena i dopremljene su s time da smo dva puta morali 
slati narudžbenicu što je prolongiralo cijeli postupak. Napravljen je uvid na terenu, određene su 
lokacije i poslan je zahtjev prema Hrvatskim cestama da odobre lokacije. Treba još izvesti tehničko 
rješenje odnosno čeka se izlazak na teren predstavnika Hrvatskih cesta da se točno utvrde lokacije. 
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2. Jadranka Kruljac pita gradonačelnika – obzirom da smo suvlasnici GSC „Runolist“ i da 
sudjelujemo u financiranju kroz proračunska sredstva moli gradonačelnika da da informaciju o 
radovima ili završetku radova odnosno rekonstrukciji Kaštela Zrinski u Brodu na Kupi, kada se planira 
otvoriti stalni izložbeni postav šumarstva, lovstva i ribolova i da li je u financiranju ovog kapitalnog 
objekta sudjelovalo bilo koje ministarstvo RH i s kojim sredstvima. Gradonačelnik je odgovorio da je 
Ministarstvo kulture sudjelovalo svake godine u nekom dijelu radova u samom Kaštelu s određenim 
sredstvima, obično do 100.000 kuna (to je bilo prije priče vezane za stani postav), sa PGŽ imamo 
odnos 50:50%. Radovi će biti gotovi, nadamo se, na proljeće sljedeće godine. No, dosta toga ovisi o 
preparatima, odborima koji pripremaju tematske stvari vezane uz lov, ribolov i šumarstvo. Grubi 
radovi i najveći dio radova je gotov.  

3. Jadranka Kruljac pita - kako je od strane JUO na neke adrese korisnika proračuna dat 
zahtjev ili sugestija da se za nadolazeći proračun za 2011. godinu trebaju iznjedriti korisnici odnosno 
kriteriji za dodjelu sredstava iz proračuna za javne potrebe u sportu, kulturi, tehničkoj kulturi itd, moli 
da odgovori da li je do sada bilo tko dostavio prijedloge i bilo kakve kriterije i ako može dobiti 
odgovor kako će predložiti članove ili skupine ljudi odnosno komisije koje će izrađivati proračun za 
iduću godinu. Rok za proračun je 15. 11. Gradonačelnik navodi da još nitko nije dostavio kriterije. 
Maja Kezele navodi da su donesene neke vrlo općenite smjernice. Da li su se odbori trebali više puta 
sastati i konkretnije po tome raditi možda. Ima nekoliko zapisnika Odbora koji će sigurno olakšati rad 
komisiji odnosno usmjeriti rad komisije ali izostalo je konkretno bodovanje tako da to nisu dovoljno 
jasni kriteriji. Javni natječaj za javne potrebe bit će objavljen 17. listopada i Komisija je predložena u 
istome sastavu kao i lani.O kriterijima za dodjelu sredstava u sportu razmatrat će Zajednica sportova. 
U ponedjeljak je prvi radni sastanak kojem slijedi skupština i aktivan rad zajednice sportova. 

4. Jadranka Kruljac pita gradonačelnika da odgovori da li su već vođeni razgovori o planu 
proračuna kapitalnih objekata u 2011. godini. Naime, zanima me da li će se u plan staviti projekt 
naplate parkiranja obzirom da je već neka dokumentacija izrađena i isfinancirana. Svakako bi se 
založila da se ovaj projekt stavi u plan proračuna i moli vijećnike da taj prijedlog podrže. 
Gradonačelnik navodi da je plan da se u proračunska sredstva uvrsti naplata parkiranja. Ne znam da li 
će se uspjeti sve što je predviđeno ali za sada to je planirano. Jadranka Kruljac smatra da kad se bude 
raspravljalo o kapitalnim projektima da bude manje tih projekata kako bi se dovršili a ne da ih bude 
puno i da se na kraju od njih odustaje. 

5. Arijana Šercer pita gradonačelnika da li je zadovoljan sa dinamikom radova u Sajmišnoj i 
Radićevoj pošto je promjenjen izvođač. Prošli sam put pitala da li će se koncesionaru naplatiti penali 
te pita da li će se na tome ustrajati i kada će se i da li će se raspisati natječaj za izbor novog 
koncesionara za izvođenje radova. Gradonačelnik je odgovorio da će se natječaj raspisati narednih 
dana, što se tiče radova njima smo zadovoljni jer je dinamika i kvaliteta  zadovoljavajuća i penali će se 
naplatiti. 

6. Alen Janjušević pita gradonačelnika – na prošloj sjednici kad se raspravljalo o rebalansu 
niste rekli niti jednu riječ o proračunu iako je to vaša zakonska obveza a ne obveza voditelja Odsjeka 
za proračun. Hrabro ste iskazali u posljednjem broju Goranskog novog lista ustvrdivši da grad nije 
pred bankrotom iako je proračun nakon rebalansa manji za 15 % a stvarno za 30 % a svi važniji 
zahvati na objektima komunalne infrastrukture te kapitalne investicije se zamrzavaju. Ulaganja grada u 
financijsku i nefinancijsku imovinu drastično su u padu kao i prihodi od zakupa i najma imovine, 
komunalnog doprinos ali i poreza i prireza na dohodak od nesamostalnog rada i samostalnih 
djelatnosti. Možete li nam objasniti na čemu temeljite tu iznenadnu i šokantnu nerealnu izjavu kad na 
sjednici o tome niste rekli ništa. Gradonačelnik  navodi da je rebalans pripremljen, sve je napisano i 
jasno i voditelj je rekao ono što smo pripremili. Alen Janjušević nije zadovoljan odgovorom jer dok se 
u drugim JLS Gorskog kotara unatoč krizi radi punom parom i rezultati su evidentni, u Delnicama je 
na djelu potpuna stagnacija zbog nedostatka vizije i neznanja te krutosti lokalne samouprave, ali i zato 
jer je proteklih 12 godina proračun Grada prije svega privatna riznica jedne politike i njoj sklonih 
udruga, krupnih privatnih poduzetnika i pojedinaca iz koje je grabio tko je kako stigao. Nabrojio je 
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uspjehe drugih JLS te naveo da se u Delnicama se odustaje od kolektora i radova na kanalizaciji, 3 
ulice se asfaltiraju 3 godine, nema adrenalinskog parka, od stavljanja u funkciju kina ništa, od javne 
internet mreže ništa, nezavršena ledena dvorana ne konkurira ponudi, igralište devastirano, povoljnih 
programa kreditiranja obrtnika i uređenja pročelja zgrada ništa, Crnolužani su izigrani ulicom Risnjak 
i vodovodom Velika Voda, Crni Lug i djeca Lučica s asfaltiranjem igrališta a građani Lovačke i dalje 
su bez kanalizacije i sustava oborinske odvodnje, stepenice prema željezničkoj stanici su neuređene, 
krov mrtvačnice na čekanju, hotel sport i skakaonice su samo kategorija lijepih uspomena. Što nam 
ostaje – hladni pogon i vaše dužnosničke i službeničke plaće. Zato SDP s punom odgovornošću tvrdi 
da je grad ipak pred bankrotom da vlada kriza morala i bezidejnost političke elite.  

7. Alen Janjušević drugo pitanje upućuje gradonačelniku. Zamolio je da na tren zanemari 
svoju političku funkciju i stavi se u poziciju običnog građanina (mladog čovjeka bez posla, samohrane 
majke koja radi za 2.500 kn ili položaj umirovljenika od 1.400 kn....). Gledano s jedne od ovih pozicija 
biste li u okolnostima sveopće krize, besposlice i pukog preživljavanja kao politički normalnu i zdravu 
pozdravili vijest da vladajuća koalicijska većina PGS i HDZ Gradskog vijeća bez trunke moralnog 
obzira, socijalne osjetljivosti i doživljaja aktualnog društvenog ekonomskog trenutka donese odluku o 
povećanju vijećničkih naknada na teret poreznih obveznika što je ista na prošloj sjednici i učinila 
nakon što se naknade nisu mijenjale ni u daleko boljim vremenima. Gradonačelnik je odgovorio da 
mora poštivati odluke Gradskog vijeća. Alen Janjušević nije zadovoljan odgovorom jer je odgovor 
politički, gradonačelnik se nije pokušao staviti u poziciju. Dijagnoza bolesti prozvanih – u trenutku 
kad se proračun umanjuje, građani grcaju u besparici, nema posla HDZ i PGS dižu ruke za povećanje 
vijećničkih naknada. Evidentno je da čim u igru upadne HDZ proračunska zelena krvna zrnca napadne 
virus deficita, prebrzo je i naivno otkrivena suština sporazuma tih stranaka. HDZ-ov kandidat u 
kampanji je tvrdio kako su oni u HŠ dobro zbrinuti i da im u ostajanju vlasti ne igraju financijski nego 
drugi motivi a Plešea je razapinjao gdje je stigao. Ne samo da se zagrcnuo financijskim motivima i 
jednu plaću prima u HŠ a drugu u obliku naknade u GV uz provjerenu konstataciju da u obje firme 
lovi maglu nego je i izdao sve ono po čemu je lupao u predizbornoj kampanji. Predsjednik vijeća 
prekinuo je vijećnika Janjuševića i zamolio da se drži Poslovnika i da postavi dodatno pitanje, a 
vijećnik Janjušević naveo je da ima pravo na komentar. 

8. Alen Janjušević pita dogradonačelnicu – predškolski odgoj OŠ Broda na Kupi stigao je 
dopis od kojeg se od članova traži da daju pozitivno mišljenje o ustupanju dijela zemljišta Gradu 
Delnice u svrhu izgradnje turističkog kampa uz Kupicu, izgradnje parkirališta, pratećih sadržaja za 
školu u prirodi. Vjerojatno ste već upoznati da ŠO nije na vaš zahtjev dao nikakvo mišljenje jer je isti 
sadržajno ocijenjen nedovoljno jasnim i smislenim te neozbiljnim. Ako se tražio bilo kakav vid 
potpore zamišljenom, onda se očekuje da se predstavi ozbiljan plan projekta s idejnim rješenjem uz 
potrebnu financijsku podlogu jer realizacija traži studiju o zaštiti okoliša jer je to vodozaštitno 
područje, podatke o vlasničkom režimu upravljanja i investiranja, vlasničkoj strukturi investitora i sl. 
Pita da se pobliže objasni što ste to dolje zamislili, kako to mislite isfinancirati i u kojem roku ako vam 
osnivač uopće ustupi zemljište. Maja Kezele navodi da je svima poznato da će prilikom otvaranja 
stalnog izložbenog postava u Brodu na Kupi biti veliki problem parkirališnih mjesta osobito za 
autobuse i svima je poznato da imamo već duže vrijeme namjeru oformiti odnosno stvoriti preduvjete 
za auto-kamp odnosno kampiralište. Razgovarajući s ravnateljicom OŠ i obišavši teren dogovorile 
smo se i na moju inicijativu je poslan jedan dopis pred školski odbor da da svoje mišljenje o 
konkretnoj ideji da se osnivača tj. Županiju zamoli za zastupanje zemljišta što može biti i pravo 
građenja, ne mora nužno biti darivanje niti prodaja ili sl. Tek prilikom te odluke odnosno namjere 
iskazane prema Županiji bi se izradio projekt jer se bez projekta ne može znati koliko bi to u konačnici 
koštalo. Alen Janjušević djelomično je zadovoljan odgovorom. Naime, u proračunu nemamo niti za 
kante za smeće, o toj stavci plan je nula. Kakva je to ozbiljnost sanjati o grandioznom projektu a ne 
imati za kante za smeće. Ipak, pozdravlja zdravu ideju jer bi volio da imamo uređene sadržaje u Brodu 
na Kupi koji bi obogatili turističku ponudu doline leptira. Zamjera jedino što niste došli na Školski 
odbor i usmeno nam proširili ideju. Maja Kezele odgovorila je da bi se odazvala da je bila pozvana. 
Ako ikada bude ta potreba odazvat ću se na sjednicu Školskog odbora. Također želim reći da je pismo 
namjere bilo upućeno da bi mogli uzevši i to u obzir prići izradi izračuna proračuna za sljedeće 
razdoblje odnosno to staviti u jednu od budućih projekcija.  
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9. Gordana Savić pitala je Gradonačelnika zašto je naplata kazne za naplatu parkiranja 
diskriminirajuća tj. četvrtkom je izuzetno kažnjavanje, a zauzeta su mjesta parkirališta od zaposlenika 
u samome centru grada. Gradonačelnik navodi da nema diskriminacije, komunalni redar vrši naplatu 
koja se odnosi na nepoštivanje propisa. Oni koji ne plate završit će kod Prekršajnog suda. Gordana 
Savić nije zadovoljna jer se ipak radi o diskriminaciji, do sustava naplate parkiranja bi trebalo 
pričekati sa time ili postupati dosljedno kako treba. Gradonačelnik navodi da su se ljudi upozoravali 
pola godine, obavijestili smo stanovništvo i red se mora uvesti.  

10. Gordana Savić pita Gradonačelnika – komunalno poduzeće Risnjak je raspisalo natječaj za 
pomoć invalidnoj djeci, oglas je bio postavljen u Zavodu, no ispostavilo se da je Socijalno vijeće sa 
gospođom Ljubicom Vujnović izabralo i postavilo ljude koji su potpisali ugovor. Komunalno 
poduzeće nije za to registrirano pa ju zanima što će se dogoditi kada inspektori rada utvrde 
nepravilnosti, tko će snositi sankcije. Da li postoji ugovor koji je potpisan i kako su se do sada 
isplaćivali doprinosi i naknade. Gradonačelnik navodi da ništa nije isplaćeno jer su to volonteri. Nema 
naknade niti doprinosa. Kad se potpišu ugovori platit će im se ono što će odraditi. Gordana Savić – u 
Risnjaku se nije donosila Odluka o zapošljavanju tih ljudi. Konkretno sam član NO Risnjaka. Nikica 
Muvrin, direktor Risnjaka odgovorio je da što se tiče registracije činjenica je da nismo registrirani ali 
imamo pravo donašanja Odluka i Odluka je donesena 1. 9. o.g. Po Izjavi imamo pravo donesti odluku 
i ja imam to pravo jer u mom ugovoru u radu piše da imam pravo tražiti suradnike ili savjetnike za 
neke poslove. Ja sam jednu takvu odluku i donio, no još vremenski nije stigla do NO. Imam i dopis 
koji smo uputili Zavodu za zapošljavanje također na temelju Izjave. Radi se o vanjskim suradnicima – 
osobni asistent za pomoć učenicima s posebnim potrebama. Uvjeti su bili navedeni, tražila se SSS, 
iskustvo rada s djecom s posebnim potrebama i završeni tečaj njegovateljice. Risnjak je zaprimao 
prijave, nisam htio sam jer nisam kompetentan odlučivati o tome i to se raspravilo na Socijalnom 
vijeću. Ugovori nisu sklopljeni. Radilo se fer i pošteno i ne vidim gdje je problem. Išli smo na način 
pomoći invalidnim osobama bar na neki način a to je upravo ovaj koji smo iskoristili. Gordana Savić  
navodi da je djelomično zadovoljna ali bi htjela naglasiti kao član NO da ne želi snositi nikakve 
posljedice u slučaju nekih istražnih radnji jer nismo bili uključeni u odabir prispjelih molbi. Sa svakim 
kandidatom trebalo je razgovarati a ako nismo kompetentni u dijelu socijale bar smo trebali biti 
prisutni i odlučivati o prispjelim molbama. Gradonačelnik navodi da su dobivena i mišljenja od Škole 
za kandidate. Nikola Muvrin slaže se s rečenim ali kao direktor ima pravo donošenje odluka vezanih 
uz zapošljavanje i sl. no smatrao sam da NO nema snagu rješavanja problema socijale. Gospođa 
Vujnović to radi godinama kao i Socijalno vijeće koji su kompetentni za tu djelatnost. Isto tako 
Risnjak je napravio posao koji nije moglo napraviti bilo koje drugo poduzeće jer takvo u Delnicama ne 
postoji, a zapravo od toga nemamo nikakve financijske pomoći. 

11. Jelena Pavić Mamula – vezano za nezgodu u kojoj su stradale dvije djevojčice, da li je 
grad razmišljao kako zaštititi djecu na način da poboljša prometnu signalizaciju na Lujzijani. 
Gradonačelnik – kad se radila priča o semaforima tražili smo da to bude na raskršću Fortune, Suda i 
Lujzijane. No, Hrvatske ceste su rekle da ne mogu na tom djelu raditi treću traku i nismo uspjeli. Radi 
se o državnoj cesti i signalizacija ovisi o njima. To je najfrekventnije raskršće i apsolutno zaslužuje 
posebnu pažnju. Jelena Pavić Mamula smatra da ima dosta stradavanja na tom području i da bi Grad 
trebao biti uporan i utjecati prema Hrvatskim cestama da se to riješi. Policija jednim dijelom radi svoj 
dio posla ali eto, uvijek se desi takvo nešto. Možda da se to riješi „ležećim“ policajcima ili bilo čime 
sličnim. Gradonačelnik navodi da se svake godine iz proračuna plaća i projekt Sigurnost u prometu i 
djeca se u skladu s time zaista i ponašaju.  

12. Jelena Pavić Mamula pita Gradonačelnika – pitanje pedijatra. Naime mladi roditelji koji ne 
mogu odabrati liječnika opće prakse, konkretno dr.Komljenović, nemaju pedijatra i tu se nalaze pred 
velikim problemom. Da li postoji kakva koordinacija da se to riješi s ostalim općinama Gorskog 
kotara. Što se tiče Doma zdravlja kod njih je problem same isplativosti toga dijela. Da li znate i da li 
imate informacije kolika je zainteresiranost. Gradonačelnik navodi da nema takvu informaciju, da je 
bio kod ravnateljice i iznio probleme nedostatka specijalističkih službi međutim iz priče o broju 
stanovnika i sl.jednostavno nisam dobio dojam da se to nastoji napraviti od strane HZZO. Ljudi se 
snalaze na sve načine. Zatražio sam da vidim što se može napraviti i da se sve napravi da se dovedu 
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sve dijagnostičke službe potrebne Domu zdravlja Delnice. Jelena Pavić Mamula smatra da bi se svi 
trebali ujediniti jer su Delnice pre male. Treba ustrajati na tome da se općine Gorskog kotara ujedine, 
slože i pokrenu. Gradonačelnik smatra da bi inicijativa trebala možda krenuti od ravnateljice Doma 
zdravlja. 

13. Josip Horvat  - tragom Novog lista, jučer je objavljen članak „zaposlila buduću snahu...“ i 
znam da je došlo anonimno pismo koje je dobio gradonačelnik. Molio bi ako možemo dobiti detaljnije 
podatke o tome. Gradonačelnik navodi da je intervenirao za kći Srećka Petranovića  i za Adineu Pleše 
jer je samohrana majka. Za te ljude sam intervenirao. Za natječaj za pedagoga nisam intervenirao. Za 
ono za što me ljudi pitaju za to interveniram. Sve druge priče su išle da se nešto događa jer je navodno 
zabrana zapošljavanja Delničana, da Rječani imaju prioritet i sl. To je napisano u anonimnom pismu. 
Josip Horvat navodi da će sve utvrditi inspekcija. 

14. Josip Horvat drugo pitanje opet je vezano uz Novi list radi izjave gradonačelnika vezano 
uz parkiranje. Neusporedivo je usporediti Delnice i Rijeku. Uvjeti i izjednačenje tih stvari ne može biti 
tumačenje. Nadalje, način komunikacije s građanima je čudan „gunđat će 7 dana pa će se umiriti“. I ja 
sad gunđam jer odluka nije u redu i zato jer bi ta tržnica u neradne dane  trebala služiti kao parkiralište. 
Gradonačelnik pita – kakvo je pitanje. Josip Horvat – pitanje je bilo vezano uz 200-300 metara jer je 
to udaljenost za Delnice velika jer Delnice imaju svoje specifičnosti a Rijeka ima svoje. Pitanje je 
zašto ne bi dozvolili parkiranje tamo gdje je moguće. Gradonačelnik – zato što postoje zakoni koji 
kažu gdje je moguće parkiranje a gdje ne. Odluka je donesena. Josip Horvat inzistira da se preispita ta 
Gradska odluka. 

15. Josip Horvat je kratko, prošli puta mi nije bilo dozvoljeno govoriti o zapisniku a pitanje je 
upućeno predsjedniku Vijeća. Mladen Mauhar navodi da se njemu pitanja ne mogu postavljati dok se 
ne izmjeni Poslovnik. Josip Horvat osvrće se na navedeno u zapisniku kada „predsjednik predlaže da 
se oni koji su glasali odreknu vijećničke naknade.....“ htio sam pitati što se s time misli. Mladen 
Mauhar navodi da ne može odgovoriti dok se ne promijeni Poslovnik. 

16. Ivica Briški – Grad Delnice je podnio zahtjev za zahvat u prostoru koji se odnosi na 
rekonstrukciju postojećeg pristupnog puta preko Kupice do Male Lešnice i izdana je Lokacijska 
dozvola. Pita gradonačelnika da li se šta po njegovim spoznajama događalo. Gradonačelnik navodi da 
je u postupku izdavanje dozvola ali one nisu izdane jer su uložene žalbe. Ivica Briški – pitao sam za 
zahvat u prostoru – rekonstrukcija postojećeg pristupnog puta od mosta preko rijeke Kupice do naselja 
Mala Lešnica. Imam Lokacijsku dozvolu. Na žalost sigurno ni ne znate za to a podnijeli smo zahtjev 
za dozvolu i htio bi reći da se radi o spoju u funkciji kolnog pristupa pojedinačnih korisnika do svojih 
zemljišta i do individualnih stambenih građevina. Ukoliko dođe do oštećenja radovi se ne mogu izvesti 
drugačije i oštećenja se moraju sanirati a sve to dovodi investitora da mora sve staviti u prvobitno 
stanje i namiriti štetu. Na žalost dolje se nešto događa tamo gdje se još ništa ne smije događati jer se 
temeljem Lokacijske dozvole ne može početi s gradnjom nego treba čekati Potvrdu glavnog projekta. 
Vidim da ste „Začuđeni svatovi“ i pitam kako to da je srušena jedna trošna kućica i grad će biti 
odgovoran ako ne zna tko je to srušio. O ostalim oštećenjima ne želim ni govoriti jer sam dobio 
orkestralni papir, a Vas želim upozoriti da se nešto događa, da je oštećen  most, da se radi. Bit ćete 
odgovorni, upozoravam vas kao Vijeće, Gradonačelnik, predsjednik Vijeća, Gordana Piskač i Davorka 
Grgurić. Usput, tamo gdje g.Brašnić radi da li je i tamo došlo do povrede gradnje. Gradonačelnik 
navodi da će odgovoriti pismeno na ovo pitanje. Ivica Briški navodi da smo mi investitori i moramo 
znati što se tamo radi. Tamo se čak zašlo u tzv.nepokretno kulturno dobro. 

17. Ivica Briški – pitanje se odnosi na poslovnu zonu K3 Lučice. U Lučicama je završen 
stečajni postupak, uprihodovano je 19,5 milijuna kuna. Tu su Mesis, Lampara, Gor-Del, Delni, 
Fracasso, Deranja Želimir, GEC i Grad sa kompenzacijom. Želim pitati, ponukan čestim nastupima 
predsjednika Gradskog vijeća kako taj Talijan nas zeza i hvali se i pita da li znate kolike su već 
komunalne naknade sjele na naš račun od 7 subjekata koji su u poslovnoj zoni K3 jer se ta zona ne 
smije poistovjećivati s jednim Talijanom. Koliko smo dobili komunalnih davanja u proteklo vrijeme. 
Gradonačelnik je odgovorio – znamo. Ivica Briški navodi da ima podatke da je oko 1.179.000 kuna 
dobiveno komunalnih davanja od čega je Delni dao 984.000 i molim da predsjedniku Gradskog vijeća 
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prenesete podatke da ne govori tako o Talijanu jer je on to kupio za 8 milijuna kuna. Ne treba 
favorizirati Palfinger. Molim vas da u novinama ne nastupate nakaradno oko subjekata u zoni K3. 

18. Ivica Briški – pitanje je vezano uz korupciju koja je pošast ove zemlje. Institucije sustava 
ušle su u Upravu šuma i bave se vrlo važnim poslom. Znate li kakvim se oni tamo poslom bave? Pita 
gradonačelnika, a on odgovara da vjerojatno istražuju. Tamo se istražuju indicije pojedinaca, kolege 
od predsjednika koji imaju inozemna konta velikog volumena u eurima. 

19. Tomislav Kezele – interesira me tko je zadužen za održavanje kontejnera u Delnicama. 
Gradonačelnik navodi da je to Unia Nova s kojom imamo ugovor za plastiku, staklo i papir. 
Jednostavno Romi to otvaraju, razbacuju, uništavaju i nagrđuju okoliš. Ne znam kako to kontrolirati. 
Oni to rade konstantno, svakodnevno. Komunalni redar morao bi biti 24 sata uz kontejnere. 
Jednostavno ne zna što napraviti.  

 

Budući više nije bilo prijavljenih za vijećnička pitanja predsjednik zaključuje sjednicu. 

 

  

 
Dovršeno u 20,15 
 

 
Zapisnik napisala      Predsjednik Gradskog vijeća 

Klaudija Kozelički       Mladen Mauhar 

 


